

Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 13-03-2025 kl.19.00

Deltagere: Peter Frederiksen, Helle Carlsen, Lene Mathiasen, Charlotte Hansen, Jens Bruun og Jens V. Jensen.

Referat: Jens V.

Agenda:

1. Konstituering og arbejds måde.
2. Nyt fra udvalgene.
3. Bro anlæg.
4. Bygningen (gasfyr, skorsten og loftbaderum)
5. Standerhejsning. Frokost
6. Klub tøj.
7. Økonomi, herunder Punkt 3 og Punkt 4.
8. Evt.

Referat:

1. Konstituering og arbejds måde.

Bestyrelsen konstituerede sig med Lene Mathiasen som næstformand og ansvarlig for uddannelse, Jens Bruun som kasserer, Charlotte Hansen fortsætter som aktivitetsansvarlig, Helle Carlsen står for området "roning" og Jens V. Jensen tager sig af hus og materiel sammen med Peter.

Bestyrelsen vil fortsat arbejde for at styrke motionsroning og fremme kaproning, og såfremt der findes ressourcer til ungdomsroning bakker bestyrelsen også op om det.

Fordeling af øvrige opgaver:

Dataudvalg: Består nu af Jens B, John Christiansen (rokort), John Clayton og Helle.

Nyhedsbrev: Er overtaget af Helle. Kampagner mm: Helle søger bistand fra Henrik.

Helle sørger for opdatering af hjemmesiden mht. opgavefordeling.

GDPR-opgaven overtages af Jens B. (Jens V overdrager)

Husudvalg: Peter spørger Viggo, og udvalget består i øvrigt af Ulrik Axel, Peter og Jens V.

Kontor: Primært består det vel i at sende mails videre. Bemanding afventer.

Materieludvalg: – tages op senere (Peter og Jens V)

Forsikringer af både skal opdateres (materieludvalg)

NB: Jens B gjorde opmærksom på at service på kaffemaskine og opvaskemaskine betales af kommunen.

2. Nyt fra udvalgene.

Roning: Helle vil gerne lave et motionsudvalg og vil gerne invitere nogle til en brainstorm. Forplejning på mødet bevilliget.

Materiel: Udskiftning af både: Jens V sender referat af materieludvalgsmøde til Peter.

Sponsor: Starter på at finde relevante fonde til at søge sponsormidler til udskiftning af Port 6.

Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 13-03-2025 kl.19.00

Aktivitet: 2 arrangementer er blevet aflyst (Roning gennem Paris og Gin-smagning). Der arbejdes på at arrangere en ny gallafest for hele klubben. Der er aftalt møde mellem repræsentanter fra ældreroerne og Charlotte.

3. Bro anlæg.

Der arbejdes på højtryk for at få broerne ud til standerhejsning. Der kommer udgifter til reparationer.

4. Bygningen (gasfyr, skorsten og loftbaderum).

Loft i baderum bliver ordnet af frivillige.

Skorsten skal ses efter for utæthed ved inddækningen. Peter ser på det.

Husudvalget skal udarbejde en vedligeholdelsesplan. Jens V tager det op.

Gasfyrret er blevet serviceret – det kører til det ikke kan mere.

Port 6 tilbud – Lene spørger Morten Håkansson om han vil deltage i vurderingen af tilbuddene sammen med Jens V.

Beslutning på næste møde. Sponsorudvalget startes op på at finde egnede fonde med et ramme beløb på 80.000kr

5. Standerhejsning.

Peter og Charlotte sørger for forplejning. Tidspunkter udmeldes i nyhedsbrev.

6. Klub tøj.

Kontrakten mangler underskrift. Lene kan skrive under på foreningens vegne.

Der har været afholdt møder angående typer tøj og farver. Der er forslag om en neongul, en frisk grøn og evt. en hvid.

7. Økonomi her under P3 og P4.

Jens B oplyste at der er 591.000kr i banken. Vi bør overveje at sætte en del på en højrentekonto. P.t. er vi 170 medlemmer, 5 mangler at betale.

Forventede udgifter til maling af loft i baderum: 5.000kr, skorsten inddækning 3.000kr

Der skal skiftes en wire mere i motionsrummet: 3.000kr.

8. Evt.

Der er behov for nye gryder til køkkenet når der skal laves mad til mange. Charlotte laver et overslag over behovet.

Outriggerskole – dato? Lene ser på det.

De nye vedtægter blev gennemgået med rettelser og godkendt, Helle sender dem til kommunen til info.

Svømmeprøver: Helle: Der er ikke kommet ret mange endnu. Jens V: ældreroerne har afholdt fælles svømmedag, så der kommer en liste over deltagere.

Nyhedsbrev: Helle udsender umiddelbart efter mødet.

Næste referent: Charlotte.

Næste møde dato: 24 april.